
Odgovori na vprašanja, pobude in predloge
članic in članov občinskega sveta

K tej točki dnevnega reda so priloženi pisni odgovori na vprašanja, pobude in
predloge, in sicer:

>- odgovori na tri vprašanja člana občinskega sveta, gospoda Davida ROŠKARJA;

>- odgovora na dve vprašanji člana občinskega sveta, gospoda Zvonka
GREDARJA;

>- odgovori na dve pobudi in tri vprašanja člana občinskega sveta, gospoda Branka
KOCBEKA;

>- odgovor na eno pobudo z vprašanjem člana občinskega sveta, gospoda Dušana
ZAGORCA;

>- odgovora na vprašanje in vprašanje s pobudo člana občinskega sveta, gospoda
Ivana KAJDIČA;

>- odgovor na eno vprašanje člana občinskega sveta, gospoda Mitja FICKA;

>- odgovor na eno pobudo člana občinskega sveta, gospoda Zlatka ERLIHA.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod David Roškar, je na 22. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 11. 2009 postavil naslednje vprašanje:

»Vprašanje naslavljam na gospoda župana, vse podžupane in občinsko upravo: Kakšno je
stališče župana, podžupanov in direktorja občinske uprave v zvezi s programom nakupov za
leto 2009, ki se tiče nakupa nepremičnine pare. št. 649, k.o. Gornja Radgona. Zakaj je občina
uveljavila predkupno pravico za to parcelo? Kakšen interes ima občina za to parcelo? Zakaj je
občina uveljavila predkupno pravico po končani licitaciji? Ali bo občina zaščitila interes naših
obrtnikov, ki so za to občino tudi nekaj naredili, ali pa bomo ščitili interes podjetja iz
Maribora? Kdo je na občini podpisal predkupno pravico?«

Ker na naslednji seji ni bilo odgovora na njegovo vprašanje, je član občinskega sveta, gospod
David Roškar, na 23. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 23. 12. 2009
postavil še naslednje vprašanje:

»Jaz bi pa danes pričel čisto uradno - ponovno kršitev poslovnika občinskega sveta. Jaz sem
namreč gospodu županu in občinski upravi na zadnji seji občinskega sveta postavil
nedvoumno vprašanje, na katerega sem pričakoval, da vsaj danes tik pred sejo dobim
odgovor, vendar ga ni bilo. Poslovnik občinskega sveta namreč predvideva, da vsak svetnik,
ki vpraša vprašanje, dobi tudi nedvoumni odgovor. Odgovor očitno manjka.«

Posebni pisni odgovor na vprašanje gospoda Roškarja na 22. redni seji občinskega sveta ni bil
pripravljen, ker je bilo vse navedeno razvidno iz pisnega gradiva k 14. točki dnevnega reda
22. redne seje občinskega sveta »Program nakupov za leto 2009, ki zajema nakup
nepremičnine pare. št. 649, k.o. Gornja Radgona« in iz dodatnega gradiva, ki je bilo
predloženo pred pričetkom 22. redne seje občinskega sveta, v katerem so bila številna dodatna
pojasnila in obrazložitve predloga glede nakupa nepremičnine pare. št 649, k.o. Gornja
Radgona.
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Številka: O13-4/2006-0S/23-U 104
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod David Roškar, je 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12. 2009 postavil naslednje vprašanje:

»Postavljam vprašanjev ustni obliki, prosim pa za pisni odgovor. Mi bomo danes obravnavali
drugo branje odloka o proračunu občine Gornja Radgona - zakaj nov predlog načrta razvojnih
programov 20 l 0-20 13 pet minut pred sejo občinskega sveta? Spoštovane kolegice in kolegi,
si je kdo bil sposoben teh devet papiljev in te cifre pogledati, očitno da ne. Mi smo razvojne
programe sprejemali in sprejeli ustrezen odlok v občinskem svetu, sedaj pa spreminjamo
razvojne programe, ki mislim, da nimajo niti pet mesecev življenja in bomo sedaj te razvojne
programe vključili v drugo branje proračuna za leto 2010. Se vam zdi to umestno dejanje?«

Načrt razvojnih program je sestavni del proračuna in je akt, ki je osnova za nadaljnje
sprejemanje proračunov za obdobje štirih let na področju investiciji. Razvojni program občine
je akt, ki predlaga oz. zajema smernice razvoja občine in ni sestavni del proračuna, kot je to
načrt razvojnih programov. Pri pripravi proračuna občine Gornja Radgona za leto 20 l O je na
prvi obravnavi, bil predložen predlog proračuna z načrtom razvojnih programov samo za leto
2010, ker še takrat ni bilo mogoče opredeliti višine investiciji, kakor tudi ne dinamike
izvajanja investiciji (Vodovod omrežje C in Odvajanje in čiščenje odpadnih voda v porečju
Ščavnice in notranje Mure). Zato je dopolnjen načrt razvojnih programov bil posredovan na
drugem branju občinskega proračuna za leto 2010. Na sami seji občinskega sveta dne
23.12.2009 pa je bil predložen nov predlog načrta razvojnih programov 2010-2013 v katerem
so bile narejene tri spremembe, saj smo vanj vključili sanacijo Strme ulice v Gornji Radgoni,
vodovod v Gornjih Ivanjcih in obnovo Osnovne šole Gornja Radgona.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12.2009 postavil naslednje vprašanje:

»Moram se ponovno oglasiti, in sicer na odgovor, ki smo ga danes dobili. Ko sem na prejšnji
seji diskutiral o mlačnem odnosu, jaz nisem diskutiral, kot me ta trditev postavlja na laž, o
vožnji zemlje, ko so se delale mulde. To je malenkost prej. In v istem času, moram povedati,
se je dogajala tudi stvar 200 metrov vstran. Zato prosim lepo, da se v takšnem smislu da
odgovor za tisto, kar ni dovoljenje dano, ker jaz sem za cesto, ko se je tam delalo, vedel, da je
stvar; niso pa se stvari dogovorile z občino na drugih področjih. In še vedno trdim, če je
omejitev 600 na os na prometnem znaku, to ni za 1O ton, da se lahko vozi.«

Medobčinski inšpektor, g. Aleš Potočnik in višji svetovalec za cestne dejavnosti, g. Danilo
Vlaj, sta na podlagi razpoložljivih obvestil dne 27. 11. 2009 opravila nadzor nad izvajanjem
del ob cesti v Ivanjskem vrhu, za katera pa so bila izdana soglasja s strani občinske uprave. V
času nadzora na tistem območju ni bilo ugotovljeno, da bi se izvajala kakšna druga dela ob
cesti ali njej brez predpisanega soglasja, v kolikor pa do tega pride, pa je zaželjeno, da
prijavitelj poda čim več konkretnih podatkov o kršitvi.
Glede preseganja osne obremenitve, skupne mase ali dimenzij, predpisanih za posamezno
vrsto občinske ceste pa je v Odloku o občinskih cestah določeno, da si je potrebno pridobiti
dovoljenje, torej je dovoljeno, da se cesta obremeni nad predpisano omejitvijo samo na
podlagi in v skladu z dovoljenjem, ki ga izda občinska uprava.

PRIPRA VILA:
Aleš ~lO~NIK' inšpektor

Danil~J
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zvonko Gredar, je na 22. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26. 11. 2009 postavil naslednje vprašanje:

»Jaz bi mogoče nadaljeval zgodbo, na katero je na tem mestu gospod Mitja Ficko že dvakrat
opozarjal, in sicer glede odvoza odpadkov. Smatram, da bi bilo dobro, da občinska uprava s
svojimi strokovnimi sodelavci prouči možnost novega načina odvoza odpadkov, in sicer
predvsem frakcij. Naj se pogleda, kako ima to rešeno Ljutomer, saj na njihov način zberejo
dosti več kot pa pri nas, poleg tega pa nimajo vseh teh problemov, kot jih imamo mi na tako
imenovanih ekoloških otokih. Tam se recimo plastika in papir zbira pri hišah, ljudje od
njihovega komunalnega podjetja dobijo vrečke in to na večer pred dnevom pobiranja odložijo.
Smatram, da to ne bi smelo podražiti stroškov tega odvoza, če moramo računati, da je treba
vse tisto, kar je na teh otokih odloženo, pospraviti, plačati in pa tudi strošek teh kant, ki so
temu namenjene in po navadi so polne s plastiko. Prosim, če se to prouči pa se skuša s
Saubermacherjem drugače reševati.«

Postavljeno vprasallJe smo po seji občinskega sveta z dopisom posredovali na podjetje
Saubermacher Slovenija in prosili, da navedene zadeve proučijo in nam njihova stališča ter
predvidene aktivnosti glede možnosti realizacije posredujejo v pisni obliki.

S strani podjetja Saubermacher Slovenija, smo dne 4. 2. 2010 prejeli pisni govor (priloga),
iz katerega so razvidna njihova stališča.
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SAUBERMACHER SLOVENIJA d.o.o.
Ulica Matije Gubca 2
9000 Murska Sobota

OBČINA GORNJA RADGONA
Partizanska cesta 13
9 250 GORNJA RADGONA

Župan občine, g. Anton Kampuš

Zadeva: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta

V zvezi z vprašanjem člana Občinskega sveta občine Gornja Radgona, g. Zvonka
Gredarja, na 22. seji Občinskega sveta občine Gornja Radgona, dne 26. 1L 2009,
Vam posredujemo naslednji odgovor:

» Kot izvajalec javne službe zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov na območju
Vaše občine smo zelo zainteresirani, da se zmanjšujejo količine odpadkov za
odlaganje in povečujejo količine za ponovno uporabo oz. predelavo, tako z vidika
doseganja okoljskih ciljev, kot z vidika zmanjševanja obremenitev do
povzročiteljev odpadkov, ki še posebej naraščajo s stroški odlaganja odpadkov.

V tej zvezi smo vedno prisluhnili željam oz. potrebam posameznim krajevnim
skupnostim oz. občini in dopolnjevali zbiralnice ločenih frakcij za zbiranje
odpadnega papirja, stekla, kovin in plastike.

Do konca februarja bomo pripravi predlog novega standarda storitev javne službe
zbiranja in prevoza komunalnih odpadkov, ki bo vključeval predlog zbiranja
posameznih ločenih frakcij in odpadne embalaže pri povzročiteljih ( npr. plastika,
papir, organski kuhinjski odpadki. .. ) ter organizacijo zbiranja odpadkov v okviru
zbirnega centra.«

,.,.. ? ~~~ '
Pripravil : <5aj"'·/!.~

Franc Knaus ekon '- ,';: za tlvljenJa vredno O:~lje

, ,: _, . Slovenija
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Direktor:
Rudi Horvat, univ. dipl. prav.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, gospod Branko KOCBEK je na 22. redni seji
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 26. 11.2009, podal naslednjo pobudo:

»Podajam pobudo s strani občanov iz Spodnje Ščavnice, ki občinski upravi predlagajo, da se naveže
stik z vzdrževalcem vodotoka Reka Ščavnica, da si ogleda stanje vodotoka v bližini doma gospoda
Kampuša in gospoda Klemenčiča, da se ta struga nekoliko očisti oziroma razširi in se poveča pretok
vode skozi most. Tudi to je eden izmed vzrokov za to, da so ljudje v tem delu Spodnje Ščavnice
utrpeli določeno škodo. Mislim, da je ta pobuda vmesna in se to naj tudi uredi.«

Za mnenje na to pobudo smo iz občinske uprave zaprosili Agencijo RS za okolje, Urad za
upravljanje z vodami, Oddelek porečja reke Mure.

Podsekretar Anton Kustec nam je v dopisu sporočil, da se bo situacija na območju reke Ščavnice,
ko bodo vremenske razmere dopuščale, uredila tako, da več ne bo prihajalo do poplav na območju
naselja Spodnja Ščavnica.

PRIPRA VILA:

Majda~
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~ MINISTRSTVO ZA OKOLJE lN PROSTOR

REPUBLIKA SLOVENIJA AGENCIJA REPUBLIKE SLOVENIJE ZA OKOLJE

Takoj po vašem dopisu o pobudi g. Branka Kocbeka sem se sestal s predstavniki gospodarske
javne službe za urejanje voda na območju porečja reke Mure. Rečni nadzornik si je na terenu
ogledal situacijo in je o stanju poročal.

Za ukrep pa je bilo zmenjeno, da se odstrani prekomerna lesna zarast, ko pa bodo vremenske
razmere dopuščale pa se bo odstranila tudi naplavine, ki so nanašene pred mostom na cesti
Gornja Radgona - Lenart.

Z omenjenima ukrepoma se predvideva da se bo izboljšala pretočna sposobnost struge reke
Ščavnice in nebo prihajalo do tako pogostih poplavljanj okoliških parcel.

e Slovenska 2,9000 Murska Sobota, tel.: +386(0)25223752 fax.: +386(0)2 522 37 64
W\!'.~cC!!:§'9..clli2.Y".iL gp.arso@gov.si
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Branko Kocbek, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12.2009 postavil naslednjo pobudo:

»Imam pobudo za upravljavca naših lokalnih cest. Na cesti Spodnja Ščavnica - Police, tam,
kjer teče polički potok iz doline med Spodnjo Ščavnico in Policami, želijo določeni krajani in
tudi sam mislim, da bi bilo smotrno, da bi se tisti prepu st nekoliko poglobil in bi potem
omogočal tudi hitrejši pretok vode. S tem bi se omogočilo tudi tistim lastnikom zemljišč proti
Policam gor, da bi pridobili pridobitno zemljo in bi jo tudi lahko s pridom izkoriščali. Za ta
namen bi se mogoče lahko uporabilo tudi del sredstev, ki jih občinski proračun namenja za
razvoj kmetijstva, del pa mogoče tudi za samo komunalno dejavnost. Prosim, da občinska
uprava to pobudo prouči in poda odgovof.«

Ugotavljamo, da tudi sami krajani opažajo probleme na cestah in svoja opažanja posredujejo
na občinsko upravo in na vzdrževal ca občinskih cest.
Veliko lažje bi bilo, če pri postavitvi vprašanj in pobud, predlagatelji podajo bolj natančne
podatke o lokaciji.

V konkretnem primeru gre za občinsko lokalno cesto Le 104051 Gornja Radgona - Norički
Vrh - Aženski Vrh v naselju Sp. Ščavnica in propust na poličkem potoku. Na omenjeni
lokaciji je obstoječi betonski propust, katerega presek je zadostnih dimenzij ob normalnih
padavinah. Problem se pojavi ob močnih nalivih. Sam propust paje poškodovan in zaradi tega
tudi delno zamašen. Za propustom nizvodno pa so tudi odložene naplavine. Vzdrževalec
občinskih cest Komunala Radgona d.o.o., je vozišče čez omenjeni propust saniral krpal z
betonom in asfaltom

http://www.gor-radgona.si
mailto:tajnistvo.zupana@gor-radgona.si


V letnem planu vzdrževanja občinskih cest je predvideno, da se omenjeni propust sanira oz.
izvede novi propust. Ker je potrebno obdržati obstoječo niveleto ceste in poglobitev potoka
nizvodno skoraj ni izvedljiva (drevesa, minimalni padec terena ... ), se bo izvedel propust z
dvema cevema. Ob tem pa bo potrebno takoj za propustom očistiti strugo raznoraznih
naplavin.

PRIPRAVIL:
Danilo VLAJ dip.inž.grad.
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PRIPRAVIL:
Mitja Ficko univ. dip.inž.grad.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Branko Kocbek, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23.12.2009 postavil naslednje vprašanje:

»Glede na to, da je naša občina prodala veliko stvarnega premoženja že skozi ves čas, posebej
še v lanskem letu in pa tudi v letu 2010 bo še kar zajetna vsota prihodkov iz tega naslova, pa
me zanima ali vse te postopke od prodaje pa do prenosa lastništva na nove kupce vrši naša
občinska uprava oziroma v njej zaposleni sodelavci ali pa imamo tukaj pri tem tudi še
kakšnega posrednika.«

Vse postopke v zvezi s prodajo stvarnega premoženja Občine Gornja Radgona izvajajo
strokovne službe občinske uprave. Ker se nekatere nepremičnine kljub večkratnim poskusom
(tudi znižanje cen) niso uspele odprodati, je Občina Gornja Radgona sklenila dve pogodbi o
posredovanju pri prometu z nepremičninami, in sicer s podjetjem MOST promet z
nepremičninami d.o.o., Ljutomerska cesta 34, 9250 Gor. Radgona in podjetjem EVANA
nepremičnine d.o.o., Partizanska ulica 21, 9250 Gor. Radgona. Oba posrednika sodelujeta pri
prodaji samo tistih nepremičnin, ki jih občina sama ni uspela odprodati.

Ž
OBČINE GO

Anton

http://www.gor-radgona.si
mailto:tajnistvo.zupana@gor-radgona.si




OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13,9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-00, Fax: 02/564-38-14

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si

Številka: O l3-4/2006-0SI23-F 1
Datum: 19. 1. 2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Branko Kocbek je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine Gornja
Radgona, dne 23.12.2009 postavil naslednje vprašanje:

»Sprašujem v zvezi z ureditvijo vodovoda Lomanoše - Police. Že v začetku tega leta je bila dana
pobuda na občinsko upravo, ki je potem posredovala to komunalnemu podjetju in od zadnjega
odgovora v mesecu aprilu neke povratne informacije nismo dobili. Gre se tukaj za to, da se je prijavilo
sedem ali osem interesentov, interes v tem delu občine je še večji in želimo si informacijo, kako daleč
je s tem, ker pač vidim, da so tukaj nekateri vodovodi, ki so bili kasneje, že visoko ovrednoteni in so
sestavni del projektov.«

S strani javnega podjetja Komunala Radgona d.o.o. je Občina Gornja Radgona dne 18.1.2010 na
zgoraj navedeno vprašanje dobila naslednji odgovor:
»V del naselja Police, ki ima že dalj časa težave pri oskrbi s pitno vodo je potrebno zgraditi novo
javno vodovodno omrežje, profila 2", ki se na obstoječe javno vodovodno omrežje priključi v naselju
Plitvički Vrh. Zaradi višinske razlike med naseljem Lomanoše in oskrbovanim delom naselja Police
gradnja direktne linije iz Lomanoš ni možna, zato bi bilo potrebno da bi se vodovodna linija zgradila
iz višje ležečega kraja Plitvički Vrh, kjer je voda zaradi prečrpališča Lomanoše že pod večjim
pritiskom. Glede na navedeno bi bilo potrebno zgraditi cca 1200 m javnega vodovodnega omrežja,
profila 2", kar bi predstavljalo investicijo v vrednosti cca 20.000 EUR. Trasa predvidenega voda bi
potekala po trasi gozdne ceste.«

Glede na to, da osnovo za pričetek izvedbe vsake investicije predstavlja sprejeti proračun ugotavljamo,
da bo možno k predvidenem posegu pristopiti, ko bo za investicijo zagotovljen tudi finančni vir.
Občina Gornja Radgona je v skladu z veljavno okoljsko zakonodajo zavezana, da v strnjenih naseljih
zagotovi svojim prebivalcem oskrbo s pitno vodo do leta 2015. V okviru projekta oskrba prebivalstva
s pitno vodo v Pomurju-sistem C se pripravlja investicijska dokumentacija kot sestavni del vloge za
prijavo za sofinansiranje finančnih sredstev iz skladov Evropske unije in proračuna države, kamor
bomo poskusili uvrstiti tudi izvedbo manjkajočega vodovoda v naselju Police, o ,esar je v posledici
odvisna tudi sama izvedba investicije. .

Ž
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13,9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-38, Fax: 02/564-38-14

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si

Številka: O 13-4/2006-0S/23 -U 107
Datum: 25. 1. 2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

ZADEVA: ODGOVOR NA VPRAŠANJE ČLANA OBČINSKEGA SVETA
G. BRANKA KOCBEKA

Član občinskega sveta, gospod Branko Kocbek je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23.12.2009 postavil naslednje vprašanje:

»Postavljam vprašanje na podlagi vprašanj občanov iz Lomanoš in iz dela Podgrada in
Plitvičkega Vrha, ki so bili zadnjič tukaj na predstavitvi tega primarnega voda kanalizacije, ki
bi se naj delal v prihodnjih letih v tej smeri in na katero so bili povabljeni tudi lastniki
zemljišč, da dajo soglasje za uporabo njihovih zemljišč. Seveda eni imajo še pač določene
pomisleke oziroma jih zanima koliko pa bo ta kanalizacija potem njih kot posamezno
gospodinjstvo stala. Jaz osebno sem se glede tega že malo informiral, vendar višine cene
priklopa nisem dobil. Upam, da bi se do naslednje seje kakšen takšen odgovor našel in bi
potem ti ljudje tudi vedeli, ko se bodo na to priklapljali, kakšno ceno bodo za to plačevali.«

Občina Gornja Radgona je kot investitor konec leta 2009 pristopila k aktivnostim za izvedbo
2. faze gradnje kanalizacije, ki jo predstavlja gradnja primarne kanalizacije v občini Gornja
Radgona in zajema zemljišča v katastrskih občinah Hercegovščak, Lomanoše, Črešnjevci,
Gornja Radgona, Mele in Plitvički Vrh. Projektna dokumentacija za poseg je v končni fazi
izdelave, trenutne aktivnosti investitorja pa se nanašajo na predstavitve trase predmetnega
komunalnega voda in pridobivanje soglasij oz. pogodb o ustanovitvi služnostnih pravic.
Zraven zemljišč investitorja, Občine Gornja Radgona bi naj poseg potekal tudi po tujih
zemljiščih cca 130 lastnikov in v skupni dolžini nekje 11.500 m. Poseg zajema izvedbo
gravitacijske in tlačne kanalizacije, črpališč in gradnjo razbremenilnika.

http://www.gor-radgona.si
mailto:tajnistvo.zupana@gor-radgona.si


Prva faza, to je gradnja sekundarne kanalizacije ki zajema izvedbo 29 vej kanalizacije se že
izvaja, 3. fazo gradnje pa bi predstavljala gradnja kanalizacije v preostalih delih občine, kjer
še javno kanalizacijsko omrežje ni zgrajeno, vključno z gradnjo centralne čistilne naprave v
Gornji Radgoni.

Konec meseca aprila 2007 je pričel veljati Zakon o prostorskem načrtovanju (ZPNačr, Ur. list
RS, št. 33/07, 70/08-ZVO-IB in 108/09-ZPNačrt-A). Z njegovo uveljavitvijo je prenehala
veljati ali se je prenehala uporabljati večina določil Zakona o urejanju prostora (ZUrep_l,
Uradni list RS, št. 110/02, 8/03-popravek in 58/03-ZZK-1), predvsem pa tisti del, ki se nanaša
na pripravo prostorskih aktov, opremljanje stavbnih zemljišč in zbirke prostorskih podatkov.

ZPNačrt je v prostorsko načrtovanje vnesel nekatere novosti, čeprav vsebine v zvezi z
opremljanjem stavbnih zemljišč in odmero komunalnega prispevka v splošnem ureja podobno
kot pred njim že ZUreP-l. Na področju opremljanja stavbnih zemljišč opredeljuje dva ključna
instrumenta, in sicer program opremljanja stavbnih zemljišč in komunalni prispevek. Oba
instrumenta vsebinsko povezuje in kot celoto integrira v sistem urejanja prostora in
prostorskega načrtovanja ter vodenja prostorske politike občine. Izpostavljena instrumenta
prostorskega načrtovanja in prostorske politike sta podrobneje obravnavana v dveh
podzakonskih predpisih, in sicer:

prvi pretežno v Uredbi o vsebini programa opremljanja stavbnih zemljišč (Uradni list
RS, št. 80/07; v nadaljevanju: uredba),
drugi pretežno v Pravilniku o merilih za odmero komunalnega prispevka (Uradni list
RS, št. 95/07; v nadaljevanju: pravilnik).

Na opremljanje stavbnih zemljišč in odmero komunalnega prispevka se vežeta še dva
podzakonska predpisa, in sicer:

Pravilnik o podlagah za odmero komunalnega prispevka na osnovi povprečnih
stroškov opremljanja stavbnih zemljišč s posameznimi vrstami komunalne opreme
(Uradni list RS, št. 95/07);
Pravilnik o povrnitvi stroškov občinam za investicije v izgradnjo elektroenergetskega
omrežja (Ur. list RS, št. 93/08).

ZPNačrt opredeljuje, da je opremljanje stavbnih zemljišč projektiranje in gradnja komunalne
opreme ter objektov in omrežij druge gospodarske javne infrastrukture, ki so potrebni, da se
lahko prostorske ureditve oz. objekti, načrtovani s občinskimi prostorskimi akti, izvedejo in
služijo svojemu namenu.
Komunalno opremo pri tem predstavljajo:

objekti in omrežja infrastrukture za izvajanje obveznih gospodarskih javnih služb
varstva okolja po predpisih, ki urejajo varstvo okolja;
objekti in omrežja infrastrukture za izvajanje izbirnih lokalnih gospodarskih javnih
služb po predpisih, ki urejajo energetiko, na območjih, kjer je priključitev obvezna;
objekti grajenega javnega dobra, in sicer: občinske ceste, javna parkirišča in druge

javne površine.
Komunalna oprema so objekti in omrežja ter površine v upravljanju izvajalcev lokalnih
gospodarskih javnih služb, za katere občna lahko odmerja komunalni prispevek.

S programom opremljanja se določi:
komunalno opremo in drugo gospodarsko javno infrastrukturo, ki jo je treba zgraditi
in rekonstruirati skladno s prostorskim aktom občine;
roke za izgradnjo komunalne opreme;
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podlage za odmero komunalnega prispevka (le te upoštevajo že vložena sredstva v
izgradnjo komunalne opreme ter tiste investicije v komunalno opremo, ki so
predvidene z občinskim proračunom za tekoče in naslednje leto).

Na območju Občine Gornja Radgona se komunalni prispevek odmerja v skladu z Odlokom o
programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine
Gornja Radgona (Uradno glasilo Občine Gornja Radgona, lokalni časopis Prepih, št. 47/2008
- v nadaljevanju odlok).

Komunalni prispevek je plačilo dela stroškov gradnje komunalne opreme, ki ga zavezanec
plača občini. V višini komunalnega prispevka niso vključeni stroški vzdrževanja komunalne
opreme. Komunalni prispevek za posamezno vrsto komunalne opreme se lahko odmeri, če se
stavbno zemljišče nahaja v obračunskem območju te vrste komunalne opreme.
S plačilom komunalnega prispevka je zavezancu zagotovljena priključitev na že zgrajeno
komunalno opremo oziroma mu je zagotovljeno, da bo ta zgrajena v roku in obsegu, kot to
določa program opremljanja.
Šteje se, da so s plačilom komunalnega prispevka poravnani vsi stroški priključevanja objekta
na komunalno opremo, razen gradnje tistih delov priključkov, ki so v zasebni lasti. S tem
ZPNačrt ne daje pravne podlage za obremenjevanja investitorjev s priključninami in
drugimi podobnimi dajatvami.

Zavezanec za plačilo komunalnega prispevka je investitor oziroma lastnik objekta, ki se na
novo priključuje na komunalno opremo, ali ki povečuje neto tlorisno površino objekta ali
spreminja njegovo namembnost.

Višino komunalnega prispevka se določi na podlagi programa opremljanja glede na površino
in stopnjo opremljenosti stavbnega zemljišča s komunalno opremo, neto tlorisno
površino objekta in njegovo namembnost oziroma glede na izboljšanje opremljenosti
stavbnega zemljišča s komunalno opremo.

Aparcela

Atlorisna
Dp
Dt
Kdejavnost

CPij

znesek dela komunalnega prispevka, ki pripada posamezni vrsti komunalne
opreme na posameznem obračunskem območju
površina parcele
neto tlorisna površina objekta
delež parcele pri izračunu komunalnega prispevka
delež neto tlorisne površine objekta pri izračunu komunalnega prispevka
faktor dejavnosti
obračunski stroški, preračunani na m2 parcele na obračunskem območju za
posamezno vrsto komunalne opreme
obračunski stroški, preračunani na m2 neto tlorisne površine objekta na
obračunskem območju za posamezno vrsto komunalne infrastrukture
posamezna vrsta komunalne opreme
posamezno obračunsko območje



V nadaljevanju vam podajamo nekaj pnmerov izračunov komunalnega prispevka za
kanalizacij o, in sicer:

Za osnovo je potrebno vzeti tabelo obračunskih stroškov na m2.

1. stanovanjski objekt, neto tlorisna velikost objekta 250 m2, velikost gradbene parcele
600 m2
gradbena parcela (Aparcela)
neto tlorisna površina (Atlorisna)
faktor dejavnosti*
Dp OJ
ili OJ

CPi Cti KPu
Ikanalizaci.ia 1,472 6,076 1328,26

2. stanovanjski objekt, neto tlorisna velikost objekta 200 m2, velikost gradbene parcele
800m
gradbena parcela (Aparcela)
neto tlorisna površina (Atlorisna)
faktor dejavnosti *
Dp 0,3
Dt 0,7

CPi Cti KPij
Ikanalizaci.ia 1,472 6,076 1203,92

3. stanovanjski objekt, neto tlorisna velikost objekta 150 m2, velikost gradbene parcele
400 m2
gradbena parcela (Aparcela)
neto tlorisna površina (Atlorisna)
faktor dejavnosti*
Dp OJ
Dt 0,7

CPi Cti KPjj
I kanalizacija 1,472 6,076 814,62



4. stanovanjski objekt, neto tlorisna velikost objekta 100 m2, velikost gradbene parcele
300 m2
gradbena parcela (Aparcela)
neto tlorisna površina (Atlorisna)
faktor dejavnosti *
Dp 0,3
Dt 0,7

CPi Cti KPij
Ikanalizacija 1,472 6,076 557,80

5. trgovske in druge stavbe za pretežno storitveno dejavnost, neto tlorisna velikost
objekta 800 m2, velikost gradbene parcele 1200 m2
gradbena parcela (Aparcela)
neto t10risna površina (Atlorisna)
faktor dejavnosti*
Dp 0,3
Dt 0,7

CPi Cti KPij
Ikanalizacija 1,472 6,076 4442,86

CPi - stroški opremljanja kvadratne ga metra gradbene parcele s posamezno komunalno opremo
na območju opremljanja
Cti - stroški opremljanja kvadratne ga metra neto t10risne površine objekta s posamezno
komunalno opremo na območju opremljanja
Razmerje med merilom gradbene parcele (Dp) in merilom neto tlorisne površine objekta (Dt):
Dp = 0,3 ter Dt = 0,7
KPij - znesek dela komunalnega prispevka, ki pripada posamezni vrsti komunalne opreme na
posameznem obračunskem območju

Iz navedenega je razvidno, da je višina odmerjenega prispevka odvisna od neto t10risne
velikost objekta, ki se priključuje na komunalno opremo, od velikost gradbene parcele in
namembnosti objekta (za stanovanjski objekt je faktor dejavnosti 1). To pomeni, da bo za
vsak objekt, ki se bo priključil na komunalno opremo, višina odmerjenega komunalnega
prispevka drugačna.

Primeri izračunov komunalnega prispevka so podani na podlagi veljavnega Odloka o
programu opremljanja in merilih za odmero komunalnega prispevka za območje Občine
Gornja Radgona, ki ga je občinski svet sprejel v mesecu decembru 2008. Program
opremljanja je bil izdelan za vso obstoječo komunalno opremo za območje celotne občine. V
kolikor se bo s spremembo odloka o programu opremljanja le na novo določilo oz. razširilo
obračunsko območje za to vrsto komunalne opreme (kanalizacijski vod), bo višina
odmerjenega komunalnega prispevka, kot so navedeni v teh primerih, ostala nespremenjena.
V kolikor pa se bo s spremembo odloka na novo določalo obračunske stroške za posamezno



vrsto komunalne opreme (v tem primeru za kanalizacijo), bo višina odmerjenega
komunalnega prispevka drugačna (občutnih razlik ne bo).

PRIPRA VILA:
~uzanaG~,~--~r~

alrija FRANGEŽ.--
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13, 9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-00, Fax: 02/564-38-14

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si

Številka:013-4/2006-0S/23-Ulll
Datum: 12.02.2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Dušan Zagorc, je na 22. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 26.11.2009 podal naslednjo pobudo z vprašanjem:
»Iz zgornje avtobusne postaje mimo vojašnice vodi urejena, pred petimi leti lepo urejena
preko javnih del, pešpot do Osnovne šole Gornja Radgona, Prežihova 1 in tudi za starše in
tudi za tiste, ki gredo na pokopališče. Ta pot je po petih letih zelo zanemarjena, sprašujem
kdaj bo, čeprav je zdaj kmalu zimski čas, zopet urejena, da bo tudi varna pot do pokopališča
in do šole.«

Pešpot, ki vodi iz zgornje avtobusne postaje mimo vojašnice je bila še pred pričetkom
zimskega obdobja ustrezno obnovljena in urejena, tako da zagotavlja varno pot do
pokopališča in do Osnovne šole Gornja Radgona.

Ž
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OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13,9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-00, Fax: 02/564-38-14

IJltp://w\V\V.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgon3.si

Številka: O13-4/2006-0S/23
Datum: 11. 1. 2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Ivan KAJDIČ, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12.2008 postavil naslednje vprašanje:

»Pomurski medijski prostor je v letošnjem letu ustvaril novo medijsko zvezdo: župana občine
Gornja Radgona. Ker se g. župan v svojih medijskih predstavitvah pojavlja kot poslanec
državnega zbora, kot župan občine Gornja Radgona in kot Anton Kampuš in ker vsi, ki smo
imeli vsaj malo opravka z mediji vemo, da takšne predstavitve kar precej stanejo, sprašujem
naslednje:

v kakšnem razmerju med Državnim zborom, Občino Gornja Radgona in Antonom
Kampušem osebno se delijo stroški medijskih nastopov g. župana?
kolikšen znesek za medijske nastope g. župana je v letu 2009 plačala Občina Gornja
Radgona?«

Občina Gornja Radgona je v letu 2009 plačala 24.146,00 EUR za medijske nastope župana
Antona Kampuša. V tem znesku so zajeta tudi vsa izplačila za predstavitev kulturnih in
športnih dogodkov leta 2009, na katerih je bil prisoten tudi župan.

V kakšni višini pa je stroške oglaševanja plačal državni zbor oziroma Anton Kampuš nam ni
poznano.

/

ŽUi~N
OBČINE GO~~JA RADGONA
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~ ....--OBČINA GORNJA RADGONA
ŽUPAN

Partizanska c. 13,9250 Gornja Radgona
Tel: 02/564-38-00, Fax: 02/564-38-14

http://www.gor-radgona.si
e-pošta: tajnistvo.zupana@gor-radgona.si

Številka: O13-4/2006-0S/23-1 02
Datum: 15.2.2010

OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član Občinskega sveta Občine Gornja Radgona gospod Ivan Kajdič je na 23. redni seji
Občinskega sveta Občine Gornja Radgona, dne 23. 12. 2009, podal naslednjo vprašanje s
pobudo:

»V medijih smo lahko prebrali, da je župan oz. občinski svet odobril finančno pomoč delavcem
Mure, ki so prejšnji mesec ostali brez zaposlitve. Na prejšnji seji sem sicer manjkal, vendar pa v
zapisniku seje nisem nikjer našel sklepa o tem, ampak na to temo samo vpraš~e podžupana g.
Zagorca. Vzdržal se bom vprašanja, kako je možno, da lahko v medijih preberemo nekaj, česar
občinski svet še ni sprejel in bom vprašanje zastavil v drugo smer. Res je v zadnjem mesecu
aktualno in politično všečno govoriti o delavcih Mure, vendar, ali bomo delavce, ki so v
letošnjem letu zaradi recesije ostali brez dela delili na Murine in na vse ostale? Tudi druga
podjetja, večja in manjša, so odpuščala delavce iz naše občine, vendar se je to dogajalo bolj po
tiho, brez medijskega pompa. Ali ti delavci ne doživljajo enakih stisk kot Murini delavci?
Predlagam torej, da možnost pomoči, če bo sprejeta, razširimo tudi na ostale delavce, ki so v
letošnjem letu, brez svoje krivde, izgubili delo. Če recesija radgonske občine ni prizadela
posebej močno, kot pogosto ponavlja g. župan, se teh nekaj dodatnih evrov v občinskem
proračunu sploh ne bo poznalo, delavcem, ki so izgubili delo, pa bo vsak evro pomenil izredno
veliko.«

Župan je, dne 2. 12. 2009, sprejel Sklep, št. 182/2009, na podlagi katerega je Občinska uprava
Občine Gornja Radgona nato decembra 2009 in januarja 2010 vodila postopke za dodeljevanje
izredne enkratne denarne pomoči občanom, ki so bili zaposleni v podjetju Mura in so ostali brez
zaposlitve. Glede na to, da je prišlo tudi kar nekaj vlog občanov, kateri so izgubili službo drugje
in, ker trenutno na postavki za enkratne denarne pomoči posameznikom ni več sredstev, se že
dogovarjamo, kako bomo pomagali tudi tem občanom. Vendar je najprej potrebno zagotoviti
dodatna sredstva, to paje možno samo z rebalansom proračuna za leto 2010.,
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OBČiNA GORNJA RADGONA
OBČiNSKI SVET

ZADEVA: Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta g. Mitje Ficka

Član občinskega sveta g. Mitja Ficko, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12. 2009 postavil naslednje vprašanje:

»Javljam se v imenu staršev vzgojnovarstvenega zavoda Manka Golarja, ki je 16. 12.
imelo svojo 2. redno sejo v vrtcu v Črešnjevcih. Pojavilo se je kar nekaj odprtih
vprašanj in na ta vprašanja bi želel v imenu staršev, ki so me za to pooblastili, dobiti
do naslednje seje odgovore. Prvo vprašanje, ki se je pojavilo, je: 1. Kaj bo Občina
Gornja Radgona kot ustanoviteljica vzgojnovarstvenega zavoda Manka Golarja
Gornja Radgona v bodoče naredila z enoto v Črešnjevcih? Govorimo o kratkoročnem
planu, se pravi, kaj bo se zgodilo v naslednjih petih letih. Bo se zadeva renovirala, bo
ostala tako kot je? Na lastne oči smo se prepričali in sem se tudi sam prepričal, da so
razmere v vrtcu v Črešnjevcih daleč od idealnih, ne bom rekel mogoče celo primernih
za bivanje naših najmlajših članov občine.
Drugo vprašanje je: 2. Kar nekajkrat je že prišla pobuda tudi s strani ravnateljice
vrtca in tudi s strani samih uporabnikov oziroma staršev vrtca, da se okoli vrtca
postavi varovalna ograja, vendar varovalne ograje še danes ni. Vsi vemo, da
varovalna ograja sicer neki večji strošek eni občini ne sme predstavljati, še posebej,
če gre za naše najmlajše. Ob tem pa bi opozoril še na nekaj drugo, da v skladu z 11.
členom Pravilnika o normativih in minimalnih tehničnih pogojih za prostor in opremo
vrtca (Uradni list RS, št. 73/2000, 75/05, 33/08 in 126/08) mora biti igrišče vrtca
ograjeno z ograjo, visoko najmanj 1,20 m, po kateri otroci ne morejo plezati, vrata
ograje se morajo avtomatsko zapirati, kijuka mora biti takšna, da otrok ne more sam
odpreti vrat z notranje strani. Apeliral bi na vse, na občinsko upravo in tudi na nas
občinske svetnike, če je v naši moči, da ta stvar sploh ne sme biti vprašanje.
Žalostno je, da potem na samem svetu staršev pada pobuda, češ ne slišijo nas,
pišemo dopise, se organiziramo. Zbrali so 26 podpisov, govorimo o ljudeh, ki jih ni
tako malo. V vrtcu je danes 13 otrok, kateri imajo 26 staršev in 52 starih staršev -
direktno vpletenih je 100 ljudi, a problem predstavlja ena ograja. Padla je pobuda, da
bi delali humanitarno zbiranje sredstev za postavitev ograje v vrtcu v Črešnjevcih, pa
lepo vas prosim. Prosim lepo gospod župan, da te zadeve v kolikor je v vaši moči
nemudoma uredite, da zagotovite prepotrebna sredstva oziroma iz katerekoli že
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postavke vzamete dol, da bodo naši otroci v vrtcu Črešnjevci živeli varno in dostojno,
tako kot vsi drugi otroci, ki si to seveda zaslužijo.«

- Na občini se zavedamo problematike povezane z dotrajanost jo kontejnerskega
objekta enote vrtca v Črešnjevcih zato smo pristopili k iskanju možnih rešitev
navedene problematike. Trenutno se zbirajo in proučujejo različne možnosti
obnove navedenega objekta v Črešnjevcih, saj je predvsem zaradi
preobremenjenosti vrtcev v osrednji Sloveniji ponudba najrazličnejših tipskih
objektov namenjenih izvajanju dejavnosti otroškega varstva zelo obsežna (leseni
objekti, kontejnerske izvedbe, klasična gradnja-opeka beton). Prvi podatki kažejo,
da bi obnova enote vrtca Manka Golarja v Črešnjevcih stala cca. 150.000 -
200.000 EUR.

- Sredstva za postavitev varovalne ograje okrog igrišča in objekta enote Vrtca
Manka Golarja v Črešnjevcih bomo skušali zagotoviti tekom leta 2010.
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OBČINA GORNJA RADGONA
OBČINSKI SVET

Član občinskega sveta, gospod Zlatko Erlih, je na 23. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 12.2009 postavil naslednjo pobudo:

»Dal bom ustno pobudo, gre pa za to, da ponovno pozivam pristojne, da preverijo prioritete v
zvezi s čiščenjem občinskih cest. Če se spomnite, sem to vprašanje nekje na začetku lanskega
leta postavljal v zvezi s takratnim izdatnim sneženjem in bil sem deležen tudi zelo zanimivega
odgovora, ki bi ga lahko interpretiral približno tako, da naj se preselim, kjer so ceste višje
prioritete čiščenja. Ampak zadeva se je v bistvu zopet ponovila, tako da, ali da se ponovno
preverijo prioritete čiščenja teh občinskih cest oziroma izvajalcev zimske službe ali pa se
zadeva uredi z večjim številom izvajalcev, ki bodo pač sposobni v nekih normalnih rokih
očistiti ceste. Res je, da gre spet za cesto s Plitvičkega Vrha in res je, da je prvič sneg v tej
mali sezoni zapadel na dan županovega sprejema, katerega se nisem mogel udeležiti zato, ker
nisem mogel priti z brega. Drugič je zapadel v soboto in v soboto je bilo pravzaprav skoraj
nemogoče do štirih, petih popoldne priti z bregov oziroma na breg gor. Če so to normalni
odzivni časi tudi v obdobjih, ko zapade relativno malo snega, potem je očitno to nerešljiv
problem. Jaz trdim, da je ta problem rešljiv zato, ker je bil dosti bolje rešen sedem, osem let
nazaj, ko so to vrsto opravil izvajali preko krajevne skupnosti posamezniki, sicer kmetje in so
bile ceste očiščene dokaj vzorno. Ni problem gori na bregu, ni problem doli v grabi, problem
so pravzaprav klanci, na katerih pač drsi. In če je cesta takšna, da še je to kanal in slučajno gre
kakšen občan po cesti, je v nevarnosti pač tudi življenje in tega bi se bilo treba zavedati. In v
tem smislu bi bilo pač treba jemati v zakup tudi tovrstne pobude. Pričakujem, da boste torej
ponovno to zadevo obravnavali in jo to pot resno vzeli in reagirali, sicer se bomo morali pač
sami krajani drugače organizirati.«

Član občinskega sveta, gospod Zlatko Erlih, je na 18. redni seji Občinskega sveta Občine
Gornja Radgona, dne 23. 2. 2009 postavil vprašanje, ki ima podobno oziroma skoraj enako
vsebino kot zadnja pobuda.
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Dne 14. 12.2009 je snežilo, snežne padavine niso bile obilne in se sploh ne morejo primerjati
s snežnimi padavinami, ki so bile lanskega januarja.

V Odloku o zimski službi v Občini Gornja Radgona in v Programu zimske službe je naveden
tudi prioritetni vrstni red in sicer:

1. prioriteta: šolske avtobusne proge, avtobusna postaja, avtobusna postajališča, Javna
parkirišča;

2. prioriteta: lokalne cesta;
3. prioriteta: druge javne poti in javne površine.

Iz tega izhaja, da javna pot JP 605141 Plitvički Vrh - domačija Misja spada v 3. prioritetni
vrstni red posipavanja in pluženja. Ker je na omenjeni cesti tudi strm klanec (ena izmed
najbolj strmih cest v Občini Gornja Radgona), je bil postavljen tudi prometni znak II-39
»snežne verige«, ki označuje del ceste, na katerem morajo imeti motorna vozila, razen
motornih koles in koles z motorjem, kadar je na vozišču sneg, na pogonskih kolesih snežne
verige.

Sicer pa ima vzdrževal ec občinskih cest KOMUNALA Radgona d.o.o. zimsko službo
organizirano tako, da lokalne ceste in javne poti ne posipavajo in plužijo isti podizvajalci,
tako da se pluženje javnih poti prične istočasno kot pluženje lokalnih cest. Vsak podizvajalec
pa ima v skladu s Programom zimske službe določene ceste, katere pluži. Zavedati pa se je
potrebno, da podizvajalec ne more biti na dveh mestih istočasno.

Kratek povzetek 7. in 9. člena Odloka o zimski službi na območju Občine G. Radgona (Ur.
list RS, št. 91/2000):

V odloku o zimski službi med drugim tudi piše v 7. členu:
• Izvajalec izvaja zimsko službo po potrjenem programu zimske službe in le-tega prilagaja s

sprotnimi meteorološkimi napovedmi,
• Izvajalec posipa ceste po prednostnem vrstnem redu takoj, ko se na vozišču zazna pojav

poledice. Na cestah oziroma cestnih odsekih, za katere je v planu predvideno posipanje, se
posipa že ob nastopu okoliščin, v katerih se lahko pričakuje poledica,

• Izvajalec zimske službe prične praviloma odstranjevati novo zapadli sneg, ko ga zapade
10 cm na cestiščih in 10 cm na pločnikih. Višino snega ugotavlja izvajalec sam, po potrebi
pa ga na to opozori pristojni delavec občinske uprave. V izjemnih primerih, ki jih ugotovi
pristojni delavec občinske uprave je možno pričeti z odstranjevanjem snega tudi pri nižji
višini zapadlega snega,

V odloku o zimski službi med drugim tudi piše v 9. členu:
• Sneg mora biti odstranjen po možnosti do 6 ure oziroma najkasneje 24 ur po prenehanju

sneženja s cest po prednostnem vrstnem redu, oziroma se sneg odstrani takoj, ko so
podani pogoji iz sedme točke 7. člena odloka,

• Sneg mora biti odstranjen s pločnikov tako, da je pešcev hodnik, kjer dopuščajo razmere,
širok najmanj 1.0 m,

• Sneg mora biti odstranjen z vozišča, da je cestišče ali prometni pas, kjer dopuščajo
razmere, širok najmanj 3.0 m,

Opaža se tudi velika nestrpnost krajanov, ki bi hoteli imeti spluženo cesto do vhoda v hišo in
da se prične plužiti že pri 3-4 cm, kar pa ni smotrno in je tudi v nasprotju z Odlokom o zimski
službi.



Tako v lanski kot letošnji zimi je bilo tudi opaženo, da so večinoma klicali krajani in
spraševali, zakaj še ni cesta splužena. V večini primerov klicatelji na svojih avtomobilih niso
imeli zimskih pnevmatik, da snežnih verig sploh ne omenjamo. Tako zaradi tega večkrat
neupravičeno letijo kritike na izvajalca zimske službe in na Občino Gornja Radgona.
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